貝克・麥堅時律師事務所



December 12, 2006

10 Harcourt Road Central, Hong Kong SAR

香港中環 夏憨道 10 號 和記大度 14 樓

Tel: +852 2846 1888 Fax: +852 2845 0476 DX 180005 QUEENS

www.bakernet.com

Our ref: 32002208-00000

By Hand

Europe & Middle East

Kuala Lumpur

Asia

Pacific

Beijing

Hanoi Ho Chi Minh City Hong Kong Jakarta

Manila Melbourne

Shanghai

Singapore

Sydney

Taipei

Tokyo

Bangkok

Almaty Amsterdam Antwerp Bahrain Baku Barcelona Berlin Bologna Brussels Budapest Cairo Dusseldorf Frankfurt / Main Geneva Kyiv London Madrid Milan Moscow Munich Paris Prague

North & South America

St. Petersburg Stockholm

Riyadh

Warsaw Zurich

Bogota Brasilia **Buenos Aires** Caracas Chicago Chihuahua Dallas Guadalajara Houston Juarez Mexico City Miami Monterrey New York Palo Alto Porto Alegre Rio de Janeiro San Diego San Francisco Santiago Sao Paulo Tiinana Toronto

Valencia Washington, DC Securities and Exchange Commission

SEC Headquarters 100 F Street, NE Washington, DC 20549

USA

CHINA SHIPPING 12g3-2(b) File No. 82-34857

Mail stop 0405-Attention to Susan Min (202)-9421951

SUPPL Ladies and Gentlemen,

Re: China Shipping Container Lines Company Limited (the "Company") -Information Furnished Pursuant to Rule 12g3-2(b) Under the Securities **Exchange Act of 1934 (File Ref: 82-34857)**

This letter and the enclosed materials are furnished to the Commission pursuant to the referenced exemption from the registration requirements of Section 12(g) of the Securities Exchange Act of 1934, as amended (the "Exchange Act"), available to foreign private issuers pursuant to Rule 12g3-2(b) thereunder.

The purpose of this letter is to furnish to the Commission the documents relating to the Company which were made public since our last submission dated November 27, 2006, copies of which are enclosed with this letter (A list of index provided in Annex 1).

If you have any questions with regard to this letter, please contact the undersigned in the Hong Kong office of Baker & McKenzie by telephone at 011-852-2846-2312 or by facsimile at 011-852-2845-0476.

On behalf of the Company, thank you for your attention to this matter.

Very truly yours.

PROCESSED

DEC 2 2 2006

THOMSON FINANCIAL

Encl.

ANDREW J.L. AGLIONBY ANDREW J.L. AGLION BRIAN BARRON EDMOND CHAN ELSA S.C. CHAN RICO W.K. CHAN BARRY W.M. CHENG MILTON CHENG DEBBIE F. CHEUNG PEGGY P.Y. CHEUNG CHEUNG YUK-TONG STEPHEN R. ENO* DAVID FI EMING DAVID FLEMING DOROTHEA KOO

WILLIAM KUO HARVEY LAU ANGELA W.Y. LEE** LAWRENCE LEE LAWRENCE LEE
NANCY LEIGH
ANITA P.F. LEUNG
CHEUK YAN LEUNG
LI CHIANG LING
JACKIE LO
ANDREW W. LOCKHART
LOO SHIH YANN JASON NG MICHAEL A. OLESNICKY ANTHONY K.S. POON

GARY SEIB JACQUELINE SHEK STEVEN SICKER CHRISTOPHER SMITH CHRISTOPHER SMI DAVID SMITH ANDREW TAN TAN LOKE KHOON PAUL TAN POH LEE TAN CYNTHIA TANG** KAREN TO TRACY WUT

REGISTERED FOREIGN REGISTERED FOREIG LAWYERS SCOTT D. CLEMENS (NEW YORK) JOHN V. GROBOWSKI (WASHINGTON. DC) STANLEY JIA (NEW YORK) ANDREAS W. LAUFFS (NEW YORK; GERMANY) WON LEE (NEW YORK) FLORENCE LI (NEW YORK)

JULIE JIMMERSON PENG (CALIFORNIA) ALLEN SHYU (ILLINOIS) JOSEPH T. SIMONE (CALIFORNIA) HOMARD WILL WINSTON K.T. ZEE (WASHINGTON, DC)

^{* *} China-Appointed Attesting Office

CHINA SHIPPING 12g3-2(b) File No. 82-34857

Annex 1

A List of Documents Made Public in connection with the Listing since our last submission on November 27, 2006:

1. Announcement of Connected Transaction in relation to the Sale and Purchase Agreement, released on December 12, 2006, in English and in Chinese.

The Stock Exchange of three Kraig Limited takes an responsibility for the contents of this monancement, makes no representation as to its increasing or completeness and expressly disclaims any liability whatevers for any ones horsewere crising from or in critical reproduction and part of the contents of this annuancement.



CHINA SHIPPING 12g3-P(b) File No. 82-34857

CHINA SHIPPING DEVELOPMENT COMPANY LIMITED

中海發展股份有限公司

(a joint stock limited company incorporated in the People's Republic of China with limited liability)

(Stock code: 1138)

CONNECTED TRANSACTION

On 11 December 2006, CS Development Hong Kong, a wholly-owned subtidiary of the Company, entered into the Sale and Purchase Agreement with China Shipping Haisheng HK, jursuant to which CS Development Hong Kong has agreed to sell the Tankers to China Shipping Haisheng HK at a total consideration of RMB240,800,000 (approximately HK5240,800,000).

The consideration has been determined by reference in the assets valuation report on the Tankers dated 21 September 2006 issued by an independent and qualified PRC valuer. China Long Cheng Assets Appraisal Co., Ltd., As set out in the report, as at 31 August 2006, each of the Tankers has been valued at HK558,407,523, with an aggregate of HK5233,031,092, As at 31 August 2006, the net carrying values of the Tankers were HK547,805,420.27, HK548,775,089.18, HK550,216,872.66 and HK549,881.307,46 respectively, with a total of HK5196,678,689.37.

The Tankers were built by Duc Dong Ship Building Co. Ltd. Pusan, Koren, an independent third party, and have been duly put into service since 1995. Pursuant to the relevant international convention which will come into effect in 2007, the Tankers can no longer continue to ship vegetable oil. Meanwhile, given their excessively small tonnages, the Tankers are not switched for international oil product transportation. Accordingly, CS Development Hung Kong intends to sell the Tankers as second-hand vessels.

Under the Listing Ruley. CSC has become the controlling shareholder of the Company by virtue of holding approximately 47.46% of the issued share espiral of the Company. China Shipping Hisheng, a company listed on the Shanghai Stock Exchange, and CSC holds approximately 27.49% of the issued share capital of China Shipping Haisheng, a company listed on the Shanghai Stock Exchange, and CSC holds approximately 27.49% of the issued share capital of China Shipping Haisheng. Haisheng HK is a connected person (as defined in the Listing Rules) of the Company, Giv. a the above teaton, the Transaction constitutes a connected transaction of the Company for the purpose of the Listing Rules. As each of the applicable percentage ratio is relating to the Transaction careeds 0.1% hut is less than 2.5%, the Transaction shall only be subject to the reporting and announcement requirements as set out in Rules 143.45 in 143.47 of the Listing Rules but is not subject to approval by the Independent Shareholders.

The terms and conditions of the Transaction have been determined through arms length negotiations and the Transaction has been conducted in the ordinary and usual course of husiness of the Company. The Board (including the Independent Directors) are of the opinion that the Transaction has been entered into under normal commercial terms, the terms of the Transaction are fair and reasonable, and are in the interests of the Company and its shareholders as a whole.

Details of the Cale and Purchase Agreement are set out below, and will be disclosed in the next annual report of the Company in accordance with the relevant requirements of the Listing Iules.

1. The Sale and Purchase Agreement entered into on 11 December 2006

1.1 The Parties

Seller: CS Devilopment Hong Kong Buyer: China S tipping Haisheng HK

1.2 The Tunkers

The Tankers wer: built by an independent third party dockyard in Korea, and have been duly put jato service since 1995, with tonnages of 8,984 DWT, 9,008 DWT, 8,999 BWT and 3,002 DWT respectively.

1.3 Sale of the 'ankers

Pursuant to the Sale and Purchase Agreement, CS Development Hong Kong has agreed to sell the Tankers as second-hand vessels, while China Shipping Haisheng HK has agreed to purchase the Tankers.

RMB240,800,008 (approximately HK\$240,800,000), which has been determined by reference to the approximately HK\$240,800,000), which has been determined by reference to the approximately values of the Tankers as at 31 August 2006 by an independent and qualified PRC values. China Tong Cheng Assets Appraisal Co., Lid The valuations wars made on the basis of, among others, the relevant PRC regulations, industry information, information relating to the Tankers including design specifications, it is of facilities and equipment, technical specifications, explanations by the Tankers operators as to the technical status and usage conditions of the Tankers inspect on reports, repair and facility upgrade records, onsite inaspection records, and ope ulional history) and market value of second hand vessels.

The Directors on of the opinion that the relevant consideration has been determined after arms length negotiation, and is fair and reasonable so far as the Company and its shareholders are concerned.

The consideration shall be payable by two installments: the first installment RMB12,040,000 (approximately HX\$12,040,000) theing 59 of the total consideration) slad the payable within five business days after the Effective Date, while the second installment RMB228,760,000 (approximately HX\$228,760,000) (being 95% of it total consideration), together with the accrued interests from the date of delivery of the Tankers up to the payment date based on the preventing lending rates of commercial banks in the PRC, shall be payable on or before 30 March 2007,

1.6 Conditions Precedent

The Sale and Purchase Agreement in respect of the Tankers shall be conditional upon approval granics by independent shareholders of China Shipping Haisheng at the extraordinary general meeting.

1.7 Financial Information relating to the Tunkers

As at 31 August 1006, the Tankers had a net carrying amount of HK\$196,678,689.57. The net profit from the sale of the Tankers (i.e. the difference between the consideration of the sale and the net carrying amount of the Tankers) is expected to be HK\$41,121,3,0.43, it is intended that the net proceeds from the sale of the Tankers will be used as vorking capital.

For the two finar cial years ended 31 December 2005, the attributable not profit before tax and extraordinary items of the Tankers were RMB11,816,242,09 and RMB21,269,318 11 respectively white the attributable net profit after tax and extraordinary litems of the Tankers were RMB8,587,171,86 and RMB17,498,705.62

The lipancial information in relation to the Tankers above were prepared based on the PRC generally a repited accounting principles.

The Tankers will be delivered to China Shipping Haishong HK at the pier of the Lifeng Dockyart of China Shipping Industry (中國工業) in China on or before 30 March 2007.

1.9 Other Important Terms

The costs and take in respect of the Tankers incurred before the delivery of the Tankers by CS Development Hong Kong will be borne by CS Development Hong Kong. The costs and cisks in respect of the Tankers immediately following the delivery will be some by China Shipping Haisheng HK.

The Sale and 'urchase Agreement shall be subject to general force majeure provisions. In the event that CS Development Hong Kong fails to perform the Sale and Purchase Agreen end due to force majeute events such as earthquake. Fire, issunami and war and China's hipping Haisheng HK chooses to terminate the Sale and Purchase Agreement, CS is evelopment. Hong Kong shall refund the deposit to China Shipping Haisheng HK within 7 hanking days without interest.

In the event if at China Shipping Haisheng HX fails to pay the deposit of RMB12,040,000 or fails to pay the halance of RMB228,760,000 in accordance with the Sale and Purchase Agreement, C5 Development Hong Kong shall have the right to terminate the Sale and Purchase Agreement and make claims in respect of any subsequent losser and interests.

If there is any sispute between CS Development Hong Kong and China Shipping Halsheng HK witch cannot be settled after reasonable negotiations, this shall be referred in China Maritime Arbitratina Commission (a committee established pursuant to the resolution of the State Council of the PRC) for arbitration in Shanghui, China.

2. Reasons and Benefits for Entering Into the Sule and Porchase Agreement

2. Reasons and constitution of special mass are one contrasts. Agreement Pursuant to the relevant international convention which will come into effect in 2007, the Tankers can no longer ship vegetable oil. Meanwhile, given their excessively small tonnages, the Tankers are not suitable for international oil product transportation. Accordingly, CS Development Hong Kong intends to sell the Tankers as second-hand vessels. The Board believes that such sale will generate more working as regards the specific use of the working capital. The Directors do not expect their will be any adverse import to the Group offer the Transaction.

The operations of CS Development Hong Kong mainly comprise shipping, vessel leasing, investment, trading and agency. The operations of China Shipping Haisheng HK mainly comprise shipping, investment, trading and agency.

4. Requirements of the Listing Rules

Under the Listing Rules, CSC has become the controlling shareholder of the Company by virtue of holding approximately 47.46% of the issued share capital in the Company. China Shipping Haisheng HK is a wholly-nwned substidiary of China Shipping Haisheng and CSC holds approximately 27.40% of the issued share capital of China Shipping Haisheng. Therefore, China Shipping Haisheng HK is a connected person (as defined in the Listing Rules) of the Company, Given the above reason, the Transaction constitutes a connected transaction of the Company for the purpose of the Listing

As each of the applicable percentage ratios in respect of the Transaction exceeds 0.1% but is less than 2.5%, the Transaction is subject to the reporting and announcement requirements as set out in Rules 144.45 to 144.47 of the Listing Rules but is not subject to Independent Shareholders' approval. The Group does not have any prior transaction with China Shipping Hairheng in the past 12 months.

Details of the Sale and Purchase Agreement will be disclosed in the next annual report of the Company in accordance with the relevant requirements of the Listing Rules.

The terms and conditions of the Transaction have been determined through arms length negotiations and the Transaction has been conducted in the ordinary and usual course of business of the Company. The Board (including Independent Directors) are of the opinion that the Transaction has been entered into under normal commercial terms, the terms of the Transaction are fair and reasonable, and are in the interests of the Company and its shareholders as a whole.

DEFINITIONS

In this announcement, the following expressions have the meanings set out below soless the context requires otherwise.

"Board"

"China Shipping Haisheng HK

China Shipping Haisheng Hong Kong Co., Ltd., a wholly-nwned subsidiary of China Shipping Haisheng; China Shipping Development (Hong Kong) Marine Company Limited, a wholly-owned subsidiary of the Company;

"CS Development Hong Kong" "China Shipping Haisheng"

China Shipping Haisheng Co., Ltd., a company listed on the Shanghai Stock Exchange:

"Company

China Shipping Development Company Limited, a joint stock limited company incorporated in the People's Republic of China with limited liability;

"Directors"

China Shipping (Group) Company (中國資盈(集團)総公司): directors of the Company:

"Effective Date"

the effective date of the Sale and Purchase Agreement;

board of Directors:

"Independent Directors"

independent non-executive Directors;

"Independent Shareholders"

shareholders of the Company excluding CSC and its associates (as defined under the Listing Rules); the Rules Governing the Listing of Securities on the Stock Exchange;

"Listing Rules"

RMB

The People's Republic of China

"Sale and Purchase Agreement"

A Remainbi, the lawful currency of the PRC; the sale and purchase agreement dated 11 December 2006 entered into between CS Development Hong Kong and China Shipping Haisheng HK in relation to the sale and purchase of the Tankers;

four 9,000-tonne oil tankers, namely "lianshe 33", "Jianshe 34", "Jianshe 35 and "lianshe 36"; and

"Tankers" "Transaction"

the transaction contemplated under the Sale and Purchase Agreement.

By order of the Board China Shtpping Development Company Limited Yan Qiaohong Company Secretary

Shanghai, the PRC 11 December 2006

Note: Unless otherwise specified, the conversion of HKS into RMB is based on the exchange of HKS1.00 = RMB1.00.

As ut the date of this aunoruncement, the Broard of Directors of the Compant is comprised of Mr. Li Sharde, Mr. Wing Dartong, Mr. Zhang Guofa, Mr. Man Shijia and Mr. Wing Koahe as excusive directors, Mr. Tau Zaozhi its non-exercitive directors, Mr. Xie Broag, Mr. Hi Hongren and Mr. Zhoo Zhangan as independent own-exercitive directors.

香港經濟日報 12 DEC 2006

香港聯合交易所有限公司對本公布的內容擬不負責,舒其禪確性或意整性亦不發表任何聲明,並明確表示概不施因本公布全部或任何都 分內容所產生或因依賴故等內容而引致的任何損失承擔任何責任。



CHINA SHIPPING 12g3-2(b) File No. 82-34857

中海發展股份有限公司

CHINA SHIPPING DEVELOPMENT COMPANY LIMITED

(於中華人民共和國註典或立的股份有限公司) (股份代数:1138)

關連交易

本公司全資附屬公司中海發展香港於2006年12月11日與中海海盛香港打立買賣協議。據此、中海發展香港同意出售莎等油輸給中海海 盛香港・単代信為人民幣240,800,000元(約240,800,000港元)。

該代價乃參考一獨立及合資格中國估值師中通越資產解估有限公司於2006年9月21日發出的有關政等油輪的資產解佔稱告距層定,該 報告呈到,於2006年8月31日,各油輪解估值均為16幣58.407.523元,合計總幣233.630.092元、就至2006年8月31日,該等油輪的經面 淨值分別為搖幣47,805.420.27元、港幣48,775,089.18元、港幣50,216.872.66元及港幣49,881.307.46元,合計港幣196.678.689.57元, 該等油輪均由獨立第三方韓剛釜由大東船廠建造。且均於1995年正式投入服務。根據辦於2007年生效的有關觀磨公約的領定。該等油 输已不能避損嘔輸植物油;同時,由於該等油輪嘅位場小,不適合國際油品運輸,為此、中海發展香港經濟終等油輸作為二手始出

在照上市現制,中海集團因持有本公司已發行股本約47.46%,而成為本公司的整股股東、中海加路香港是主導海路/一家於上海經查交易所上市之公司)之全貨附屬公司、而中海集團持有中海海委已發行股本約27.49%,因此、中海海或香港是本公司的關連人士/屯 發見上市規則。基於上班原因、就上市規則而言、交易事項構成本公司的關連交易。由於與交易事項會關的各項應用互分比比率超級0.1%但低於2.5%。故此交易專項循項遵守上市規則第14A.45至14A.47條的中模及公布規定、但母與取得獨立股東批准。

交易事項的條款及條件乃經公平時商盈定, 並在本公司日常及一般業務範圍進行。董事會(包括獨立責事)認為交易事項的條數乃接… 殷商業條款訂立,且屬公平合理、並符合本公司及股東的整體利益。

實實簽纂的詳情較於下文。且將根據上市規則的相關規定。在本公司2006年年報內披露。

於 2006年12月11日訂立的實質協議

1.1 訂的雙方

1)2

育方:中海發展香港

實方:い海海盛香港

1.2 该等油輪

該等油鲱均由一同韓國獨立第三方船廠建造。 且全部於1995正式投 人服務·其順位分別為8.984戰重順·9,002載價噸、8,999截重順、 9002载註哦。

1.3 出售該等油輪

根據實到協議、中海發展香港同意以二手船方式出售較等油輪,而 中海海县香港同意轉買該等油輪。

1.4 代價

人民幣240,800,000元(約240,800,000港元),乃經參考由獨立及合資格之口國獨立估值師中通鑑資產解估有限公司給該等油輸於三零零六年八月三十一日之評估額值獻定,有關估值乃按中國相關規 例、行35资料、有解数等油輪的资料(包括胶計規格、收施及股價 名取、打術規格、油桶屬數量有關該等油輪技術狀況及使用情況的 關連、料查報告、維修及設備更新改造紀錄,實地檢查紀錄及航行 歷史) 及二手船市值而作出。

董事認為,有關代價乃經公平磋商後喬定,對本公司及股東而內屬 公平合理。

1.5 付款條款

代價須分兩期支付:首期人民幣12,040,000元(約港幣12,040,000 代报阅:7册列文则 日初人民语《记录》。 元]、即韓代撰之5年、於生效自則被五個營業自內到開支付,而第 二期為人民幣228,760,000元 (能幣228,760,000元),即鄭代撰之 95%,是同按中限之商素銀行现行借貸利率計算由交付該等油輪當 日起至付款日期之應計利息、特於2007年3月30日或之前支付。

該等油粒置質協議須護中海海盛獨立股東在臨時股東大會上之批准 方告生沒。

1.7 奥該等油輪有關之財務資料

於2006年8月31日,該等油輪報節淨度為港幣196.678.689.57元、預 則出售沒等油輪所得幾利(即是項出售的代價與歧等油輪的帳面淨 值的差顷 為德幣44.121.310.43元。本公司擬將出傳統油輪的所得 **款項淨顶作為營運資金用途。**

截至2015年12月31日止兩個財政年度、該等油輪除稅前及未計非經 数至2月3年12月3日日出版的局景中央。 18.16。242.00元及人民幣 在項目的應佔經 升分 削為人民幣 11.816。242.00元及人民幣 21.269。118.11元,而該等油輸除稅後及經計及非經常項目的應佔經 利则分割為人民幣8.587、171.86元及人民幣17.498、705.62元。

上文所述有關紋等油輪的財務資料乃按中國貨糧採納的會計原則攝 30 -

1.8 文付

該等油給薪於2007年3月30日或之前在中國的中海工業立豐脂廠碼 頭交干中海海亞香港。

1.9 其他重要條款

在中海过展香港交付該等油輪前產生的所有有關該等油輪的費用及 風險由中海發展香港負責,而緊隨交付後的所有有關歧粹油輪的資 用及風險期由中海海路香港負責。

質育協調須受一般不可抗力降文規限。協若發生不可抗力事件。例如拋案、火災、海嘯及戰爭、以致中海發度香港未能履行買賣協議 且中海這儘香港選擇終止買賣協議、則中海發展香港應在七個銀行 替集日內不計利息將訂金組還中海海盛香港。

简中海得盛香港未能支付訂金人民幣12,040,000元·或未能按照買 資協議を付除款人民幣228.760,000元。則中海股限香港有權終止 實資協議及對任何其後的損失及利息常備。

如中海·達展香港與中海海邊香港發買賣協議發生任何創ி及第合理 協商解決不成,影應交由中限海事仲裁委員會(根據中國國務院的 设建位之的一個委員會)在中國上海進行仲裁。

打立管理協議的原因及利益

根摊耕於2007年生效的有關國際公約的規定,該等油輸已不能繼續 根提解於2007年生收的有關國際公司的現记,數學溫爾尼小班環境 理輸 積物前;同時,由於該等液陰順似過小,場合語傳環油品 傳,與此,中海發展香港提斯核等施給作為二手期出官。吳事會相 信,出自該等油陰可為中海發展香港提供更多營建資金,臺非會與 時對該等營建資金並無任何特定用途。畫事並不預期文易專項後會 對本集制有任何不利影響。

3. 一般事項

中海發展香港的鐵務主要涉及航運、船舶租賃、投資、貿易、代 理。中海海盛香港的業務主要涉及航運、投資、貿易、代理・

上市提問的規定

按照上市規則,中海樂園因將有本公司已發行股本約47.46%、而成 為本公司的接股股東,中海海級香港是中海海區的全資附屬公司、 而中海集團持有中海海盛已發行股本約27.49%、因此,中海消費 港是本公司的關鍵人士(定義兒上市規則)。基於上地原因、鎮上市 規則而言,交易率項構成本公司的關壁交易。

由於與交易專項有關的各項適用百分比比率超幾0.1%但低於 2.5%,故此交易專項循項遵守上市規則第14A.45至14A.47條的申 報及公佈規定,但毋須敢得獨立股東批准,本集團於過去12個月並 餐桌中海海盛邀行任何交易。

質質協議的詳博將根據上市規則的相關規定,在本公司2006年年度 的年報內技師。

交易事項的條款及條件乃絕公平經商屬定,並在本公司的日常及一般業務範圍內地行。董事會(包括獨立董事)認為交易事項條款乃按 一般商業條款訂立、且關公平合理,並符合本公司及股東的整體利 益.

存品

除文裁另有指明外、本公布所用網絡具有以下攝路。

「前店会」

指 董事會:

[中海海盛香港] 指 中海海袋香港船務育限公司,中海海路的 全質制屬公司;

「中海海茲」

[中海發度奔港] 格 中海發展(香港)航陽有限公司。本公司的 全資附屬公司:

指一中海 (海南) 海盛船務股份有限公司十一家

於上傳教券交易所上市的多可:

[本公司:

指一中海發展股份有限分到。 中華人民共和國" 批假成立的股份有限公司。

「中海集構」

指 中間海運(集團) 雄公司:

「遊車」

指 本公司推專; 招 質賣協議的生效日期:

「生效日期」

扮 獨立非執行董事

「獨立値事」

「福立股東」

掛 本公司股東、不包括中海集團及其聯繫人 (定義見上市規則):

「上市規則」 [中間]

指 聯交所獎券上市規則; 措 中華人民共和國:

【人民幣】

抬一中确法定价格人民幣:

「買賣協議」

指 中海發展者進與中海海縣看港於2006年12 月11日執實實該等油輪所訂立的質價傳統:

掛 四艘九千噸級成品油輪「建設33」、「建設

「該等油輪」

341、[建設351及[建設36]:及

指 根據實實協議疑德行的交易。 「交易事項」

依董事會命 中海發展設份有限公司

2006年12月11日

新拉: 路方有期明外,准无见人民势是转1.00准元无人民曾1.00元尼接举折算。 折利整本会称目 解、本会司的董事会是由旅行董事委归供先生。正文明是 表、强国研先生、第全家先生及王琨和免生、非教行董事执行至先生、以及 因上非校行董事例理先生、引线商先生及周生群先生沉阳疾。